
Сведения об авторах

БИБИКОВ Григорий Николаевич. Кандидат исторических наук, старший научный сотрудник ИРИ РАН. Сфера научных интересов: история Российской империи XIX в., в том числе история государственного управления, политической полиции, жандармерии.

E-mail: grigoriy_bibikov@mail.ru

БОЛТРУКЕВИЧ Василий Анатольевич. Кандидат исторических наук. Сфера научных интересов: истории России второй половины XIX — начала XX вв., военная история, история флота.

E-mail: tikuma@mail.ru

ВОЛКОВ Сергей Владимирович. Доктор исторических наук, научный руководитель Биографического института Русского фонда содействия образованию и науке. Сфера научных интересов: сравнительное изучение элитных групп обществ разного типа, в частности, служилого слоя императорской России.

E-mail: swolkov@yandex.ru

КОМЗОЛОВА Анна Альфредисовна. Кандидат исторических наук. Сфера научных интересов: история Российской империи XIX — начала XX вв., политика самодержавия в северо-западных губерниях.

E-mail: lizeze@yandex.ru

КУЗНЕЦОВ Василий Иванович. Аспирант ИРИ РАН, преподаватель истории Лицея НИУ ВШЭ. Сфера научных интересов: отечественная история, история международных отношений.

E-mail: vasi-kuznecov@yandex.ru

ФЕОФАНОВ Александр Михайлович. Кандидат исторических наук, доцент кафедры истории России и архивоведения Исторического факультета Православного Свято-Тихоновского гуманитарного университета. Сфера научных интересов: история образования, история понятий, социальная история, просопография.

E-mail: aleksandr-feofanov@yandex.ru

ЮДИН Евгений Евгеньевич. Кандидат исторических наук; доцент кафедры истории Московского педагогического государственного университета. Сфера научных интересов: изучение экономического и социального положения русской аристократии во второй половине XIX — начале XX вв., исследование правящих элит в позднеимперской России, персональная история русского дворянства и императорской фамилии.

E-mail: evgeny_yudin@mail.ru



Information about authors

BIBIKOV Grigori Nikolaevich. Ph.D. in History, Senior Research Associate at the Russian History Institute of the Russian Academy of Sciences. Sphere of scientific interest: history of the Russian Empire of the 19th century, including the history of public administration, political police, and gendarmerie.

E-mail: grigoriy_bibikov@mail.ru

BOLTRUKEVICH Vasilii Anatolyevich. Ph.D. in History. Sphere of scientific interest: history of Russia in the second half of the 19th — early 20th centuries, military history, history of the fleet.

E-mail: tikuma@mail.ru

FEOFANOV Aleksandr Mikhailovich. Ph.D. in History, Associate Professor at the Department of Russian History and Source Study, Faculty of History, St. Tikhon's Orthodox University. Sphere of scientific interest: history of education, conceptual history, social history, prosopography.

E-mail: aleksandr-feofanov@yandex.ru

KOMZOLOVA Anna Alfredisovna. Ph.D. in History. Sphere of scientific interest: history of Russian autocracy of in the 19th — early 20th centuries, policy of autocracy in north-western provinces.

E-mail: lizeze@yandex.ru

KUZNETSOV Vasilii Ivanovich. Postgraduate student at the Russian History Institute of the Russian Academy of Sciences, history teacher at the NRU HSE Lyceum. Sphere of scientific interest: national history, history of international relations.

E-mail: vasi-kuznecov@yandex.ru

VOLKOV Sergey Vladimirovich. Doctor of History, scientific director of Biographical Institute of Russian Endowment for Science and Education. Sphere of scientific interest: comparative study of elite groups of different types of society, in particular, the serving class of imperial Russia.

E-mail: swolkov@yandex.ru

YUDIN Evgenii Evgenyevich. Ph.D. in History; Associate Professor at the Department of History, Moscow State Pedagogical University. Sphere of scientific interest: study of the economic and social situation of the Russian aristocracy in the second half of the 19th — early 20th centuries, study of the ruling elites in late imperial Russia, personal history of the Russian nobility and imperial family.

E-mail: evgeny_yudin@mail.ru